
Proposition om kansli på Gjuteriet 
 
Bakgrund 
 
Förbundets möteslokal och kansli, där noter och tidskrifter förvaras, tillsammans med 
CD-skivor till försäljning och förbundets kassa, med mera, har vi delat med Folkdansringen 
fram till i januari 2025. Delandet av utrymmet har varit mestadels fördelaktigt då vi också 
delat hyran, på cirka 5000 kr per år. Nu har emellertid Folkdansringen flyttat ut, efter att ha 
hittat en annan lokal och vi har funderat över framtiden i vår egen lokal. Till saken hör också 
att Gjuteriet i Karlstad, där vi hyr vårt kansli, drivs av studieförbundet Studiefrämjandet, och 
de har en något oviss framtid på längre sikt. 
 
 
Resonemang 
 
Vi i styrelsen för Värmlands Spelmansförbund har efter diskussioner landat i att det är 
praktiskt att ha en lokal i Karlstad, där vi kan hyra mötesrum för årsmöte eller annat, och där 
vi kan förvara våra materiella tillgångar. Adressen är inarbetad och det är svårt att tänka sig 
en bättre placering än i Karlstad. Vårt förslag är därför… 
 
…att årsmötet beslutar att fortsätta att hyra kansliet på Gjuteriet, Verkstadsgatan 1, tills 
vidare. 
 
 


